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Kérdés
Az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Ki folytatja le az ÁPV. Rt. tulajdonában álló autóbusz társaságok járművásárlásainak közbeszerzési
eljárását? "címmel a Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani Draskovics Tibor
Pénzügyminiszter Űr részére . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Pénzügyminiszter Úr!

Mint ismert, az ÁPV Rt. tavaly év végén ötmilliárd forinttal emelte meg a Volán társaságok, köztük a
Volánbusz Rt. tőkéjét azzal, hogy ezt az összeget kizárólag autóbuszok vásárlására fordíthatják .

A Volánbusz Rt. képviselőjének a sajtóban tett nyilatkozata szerint az autóbusz vásárlások
közbeszerzési pályázatait a többi Volán társaság felkérése esetén a Volánbusz Rt . bonyolítaná le .

Ez idáig nem volt példa arra, hogy egy Volán cég más gazdasági társaságok részére folytasson le
közbeszerzési eljárást, tekintettel arra, hogy ezt a feladatot a közlekedési tárca megbízásából a Volán
Egyesülés, illetve a Businvest Kft .-n keresztül a tulajdonos ÁPV Rt. látta el .

AzÁPV. Rt. állásfoglalása szerint még nem született döntés atekintetben, hogy kik bonyolíthatják le a
közbeszerzési pályázatot, ezáltal a Volánbusz Rt.-nek az autóbusz vásárlások közbeszerzési eljárásban
betöltött szerepét sem erősítette meg .

A fent előadottak alapján kérem a t . Pénzügyminiszter Urat, nyilatkozzon abban a kérdésben, hogy
más Volán társaságok felkérése esetén valóban a Volánbusz Rt. bonyolítaná-e le a közbeszerzési
eljárást, továbbá nyilatkozzon atekintetben, hogy az eddigi gyakorlat ellenére mi tenné indokolttá ezt a
döntést.

Mielőbbi válaszát várva, maradok

Budapest, 2005 . április 18.

Tisztelettel :

Dr. Papcsók Ferenc
országgyűlési képviselő
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